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Transportudvalget har den 1. marts 2021 stillet mig følgende 

spørgsmål. Spørgsmålet er stillet af ikke-medlem af udvalget 

(MFU) Katarina Ammitzbøll (KF). 

Spørgsmål nr. 290: 

Vil ministeren oplyse, hvorfor der ikke er flere universiteter, der 

har benyttet sig af muligheden for at indgå fastprisaftale ved op-

start af byggeri? Og hvad er erfaringerne fra Aarhus Universitet og 

Roskilde Universitet, der i dag har benyttet sig af fastprisaftalen? 

Svar: 

Det har ikke inden for svarfristen været muligt at indhente de for-
nødne oplysninger til besvarelse af spørgsmålet.  
 

Spørgsmålet forventes endeligt besvaret inden for tre uger. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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